
Zasedáńı SKAS MFF UK dne 12. dubna 2022

Zapsala: Martina Novotná
Př́ıtomńı členové SKAS: Andrej Farkaš, Adéla Jalovcová, Martina Novotná, Vojtěch Švandeĺık - do
18:30, Frantǐsek Zaj́ıc
Omluveni: Miroslav Burýšek, Patŕıcia Schmidtová, Anna Yaghobová, Dominik Zámyslický
Hosté: předseda AS MFF UK doc. RNDr. Zdeněk Drozd, Ph.D., proděkan doc. Mgr. Michal Kulich,
Ph.D., děkan doc. RNDr. Mirko Rokyta, CSc. - př́ıchod 18:15, proděkan prof. RNDr. Ladislav Skrbek,
DrSc., tajemnice fakulty Ing. Blanka Svobodová, Štěpán Vencĺık

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:00, zasedáńı ř́ıdil Frantǐsek Zaj́ıc.

Program zasedáńı

1. Schváleńı programu zasedáńı

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

3. Lab na Karlově

4. Stravováńı student̊u

5. Vrátnice na IMPAKTu

6. Rozděleńı magisterských státnic

7. Změny ve zp̊usobu zápisu v SIS

8. Různé

1 Schváleńı programu zasedáńı

Program zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı bylo odloženo na př́ı̌st́ı zasedáńı.

3 Lab na Karlově

Tajemnice uvedla bod. Informovala, že je lab na Karlově nevyuž́ıván a je na zvážeńı, jak prostory dále
využ́ıt. Dále konstatovala, že tiskárna, nyńı dostupná student̊um v labu, by mohla namı́sto toho být v
knihovně.

Proděkan Skrbek konstatoval, že v budově Ke Karlovu 3 chyb́ı mı́sto, přičemž byla zvažována možnost
vestavby p̊udńıch prostor, nicméně ta byla nyńı odložena na neurčito. Připomenul snahu o umı́stěńı celého
děkanátu do jedné budovy. Dále proděkan Skrbek informoval, že KCHFO źıskalo ERC Starting Grant
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RNDr. Martina Kozáka, Ph.D., a je tedy možnost upravit prostory současného labu tak, aby byly k
dispozici zčásti děkanátu, zčásti KCHFO, a požádal členy SKAS o souhlas se zrušeńım labu.

AF reagoval, že otázku lab̊u již SKAS řešil a poprosil za SKAS proděkana Skrbka, zda by namı́sto
labu nemohlo být respirium pro studenty. Proděkan Skrbek informoval, že bude dokončena rekonstrukce
dolńı zasedaćı mı́stnosti, která by podle rozvrhu mimo časy jednáńı mohla fungovat jako respirium. AF
konstatoval, že v horńı zasedaćı mı́stnosti se často uč́ı a otázal se, zda bude pro výuku k dispozici i dolńı
zasedaćı mı́stnost. Děkan odpověděl, že s výukou se v dolńı zasedaćı mı́stnosti nepoč́ıtá a ta by tak mimo
domluvená zasedáńı a sch̊uzky mohla být k dispozici student̊um. AF se dále otázal, zda by byla možnost
umı́stit do zasedaćı mı́stnosti mikrovlnku. Proděkan Skrbek konstatoval, že mikrovlnku by bylo snazš́ı
umı́stit do mı́stnosti, kterou výměnou za prostory současného labu nab́ıźı KCHFO.

FZ konstatoval, že člen̊um SKAS nezálež́ı na konkrétńı mı́stnosti, ale chtěli by pro studenty mı́stnost
s mikrovlnkou a dřezem, kde by studenti měli možnost si ohřát j́ıdlo a naj́ıst se. Děkan konstatoval, že
dolńı zasedaćı mı́stnost by mohla být vhodná a upozornil, že mı́stnost nab́ızená KCHFO je podmı́něná
využit́ım současných prostor labu. Dále děkan konstatoval, že potřebu respiria na Karlově vedeńı fakulty
vńımá.

AF navrhl změnit rozmı́stěńı a využit́ı některých mı́stnost́ı na Karlově (serverovny atd.). Děkan kon-
statoval, že změnit využit́ı mı́stnost́ı př́ılǐs nejde, proděkan Skrbek souhlasil.

FZ shrnul proběhlou diskuzi s t́ım, že je shoda na zrušeńı labu na Karlově. Současně SKAS žádá o
vznik respiria na Karlově s možnost́ı stravováńı.

Děkan konstatoval, že prozat́ım je jediné sch̊udné řešeńı sd́ılené respirium v dolńı zasedaćı mı́stnosti.

4 Stravováńı student̊u

FZ informoval o proběhlé anketě/sběru informaćı mezi studenty o rozmı́stěńı ṕıtek, mikrovlnek a automat̊u
na bagety v budovách MFF. AF odprezentoval výsledky této ankety. Proběhla diskuze o tom, jakým
zp̊usobem upozornit studenty na umı́stěńı již existuj́ıćıch ṕıtek v jednotlivých budovách fakulty. Proběhla
diskuze o možnostech umı́stěńı automat̊u na dotované bagety v budovách fakulty. Tajemnice sĺıbila,
že zjist́ı, zda by toto bylo možné. Proběhla diskuze o možné variantě umı́stěńı automat̊u na bagety/
př́ıpadném prodeji baget v menzách či na kolej́ıch a př́ıpadné mı́̌re využ́ıváńı tohoto zp̊usobu stravováńı.
AJ upozornila na přetrvávaj́ıćı problém se stravováńım na Karĺıně.

Členové SKASu se dohodli, že AY a VŠ budou sd́ılet informace o ṕıtkách na sociálńıch śıt́ıch SKASu
a současně přidaj́ı tyto informace do Matfyzácké kuchařky Spolku Matfyzák.

FZ upozornil na problém se špatným označováńım alergen̊u u j́ıdel v menze a požádal AF a tajemnici,
aby zjistili u př́ıslušných osob, jak toto vyřešit.

5 Vrátnice na IMPAKTu

FZ informoval o proběhlém podnětu od student̊u ohledně přetrvávaj́ıćıho problému s jednou z vrátných
v budově IMPAKT, v reakci na který poslala AY st́ıžnost vedoućımu správy budov panu Michálkovi.
Současně informoval, že toto je nyńı v řešeńı po pracovněprávńı stránce věci.

6 Rozděleńı magisterských státnic

FZ informoval, že na fyzikálńı sekci byla již před nějakou dobou tato možnost v reakci na prosbu SKASu
odsouhlasena. AF konstatoval, že na matematické sekci rozdělovat státnice a obhajobu nechtěj́ı. Dále
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informoval, že v ponděĺı proběhla na matematické sekci pedagogická rada, kde bylo možné rozděleńı
magisterských státnic jedńım z řešených témat.

Proděkan Kulich informoval o problematice s implementaćı varianty s neuděleńım kredit̊u za diplo-
movou práci před ústńımi státnicemi, jelikož by muselo doj́ıt ke změně v Karoĺınce.

Proběhla diskuze o argumentech pro a proti rozděleńı magisterských státnic. AF informoval, že
př́ıslušné argumenty prodiskutoval s proděkanem Kuboněm. Děkan konstatoval, že v bakalářském studiu
je zkušenost s rozděleńım státnic i na matematické sekci. Proděkan Kulich konstatoval, že na bakalářském
studiu je méně pravděpodobné, že dojde při rozděleńı státnic k př́ılǐsnému prodlužováńı studia.

Proběhla diskuze o tom, jak bude řešen problém s požadavkem na zisk kredit̊u za diplomovou práci
před ústńımi státnicemi. Proběhla diskuze o možném problémů s nár̊ustem prodloužených studíı.

Proděkan Kulich a FZ shrnuli proběhlou diskuzi s t́ım, že na fyzikálńı sekci by mělo doj́ıt k rozděleńı
magisterských státnic, přičemž se daná věc ještě bude řešit na kolegiu děkana. Na matematické sekci
se možné rozděleńı magisterských státnic bude řešit výhledově. FZ se otázal, zda by na rozhodnut́ı na
matematické sekci měla vliv data z let, kdy došlo k rozděleńı magisterských státnic na informatické sekci.
Proděkan Kulich odpověděl, že sṕı̌s nikoliv.

7 Změny ve zp̊usobu zápisu v SIS

AF informoval o změnách při zápisu předmět̊u v SISu. Tajemnice informovala členy SKASu, že by
výhledově mohlo být možné podepisovat BOZP elektronicky v SISu, a to např. při zápisu předmět̊u
či zápisu do daľśıho úseku studia.

AF požádal o distribuci informaćı o změnách v SISu mezi studenty. O umı́stěńı na sociálńı śıtě SKASu
se postaraj́ı AF a AY.

8 Různé

FZ informoval o emailové výzvě SKASu ohledně tř́ıděńı bioodpadu na fakultě. Tajemnice sĺıbila, že zjist́ı,
zda by toto bylo možné.

FZ poprosil členy SKASu, aby pomohli zvýšit informovanost student̊u o nadcházej́ıćıch volbách do
SKASu. FZ dále informoval o problému s bezpečnost́ı na kolej́ıch 17. listopadu a poprosil AF, aby dal
podnět KaM, aby požádali městskou policii o navýšeńı počtu hĺıdek.

Děkan informoval o novém vedeńı KTV a současně informoval, že by mělo doj́ıt ke zrušeńı tělocvičných
test̊u na Albeři.

Proděkan Kulich informoval, že od 1. 4. nastoupila nová studentská koordinátorka - PhDr. Liana
Bala, Ph.D., přičemž informace budou rozeslány student̊um emailem a vznikne také speciálńı stránka na
fakultńıch stránkách.

Zasedáńı bylo ukončeno v 20:06.
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